
 
Postpensjonistene i Trøndelag Nord 

PROTOKOLL FRA STYREMØTE  
nr.2/2022 – 4.april 2022 kl 12:30 

 

Til stede: 

Brit V Strand, Per Lillemark, Louis Øvereng, Marit Garberg , Lisbeth Kvam 
 

 
Forfall: 
Magne Brekstad 
 
Sakliste: 

1. Godkjenning av referat fra forrige møte 
2. Økonomi 
3. Styrekurs 
4. Oppfølging/etterarbeid årsmøtet 
5. Medlemstur til Ytterøya 
6. Eventuelt 
 
 

 
Ad punkt 1 - Møterefetar  
Møtereferatet behandles i neste styremøte 
Vedtak:  
Jfr over. 
 
 
Ad punkt 2 - Økonomi 
Kasserer gikk gjennom følgende aktuelle punkter; 
Kontingent; 11 har ikke betalt.  

Noe få møtte ikke opp på årsmøtet – eller deltok ikke under middagen. 

 
Vedtak:  
Kontingent:  
Enighet om at det sendes purring. To som har betalt – men hvor det ikke er mulig å få ut bilag. Marit lager et fysisk 
bilag hvor det henvises til betalingsreferanse. 
Kostnader  
Dersom foreningen får refundert kostander tilfaller refusjonen de som ikke møtte/ikke hadde mulighet til å møte. 
Kostnader som ikke refunderes foreningen vil heller ikke bli refundert. 
  
 
Ad punkt 3 - Styrekurs 
Det er tatt et initiativ om et felles styrekurs med Sør-Trøndelag. Forbundet sentralt er enig i at dette er en god  

løsning. (tvert – er i telefon no     ). 

Forslag om lunsj-til -lunsj. Kjellaug K Jota skal kjøre kurset.  

Vedtak: 

Brit følger opp og gjør avtaler i forbindelse med årsmøtet i Trøndelag Sør. 

 

 



Ad punkt 4 – Etterarbeid årsmøtet 

Oppfølging av Protokoll og regnskap 

Styrets og foreningens «Arbeidsplan 2022» - aktuelle punkter som skal følges opp 

- Styremøter 

- Styrekurs 

- Planlegge og gjennomføre vårtur til Ytterøya 

- Følge opp økonomisaker 

- Planlegge høsttur til Skorovatn 

- Gjennomføre tur til Skorovatn 

- Verving på grunnlag av info ved avgang og mulig andre metoder som verving – tas med i neste 

nyhetsbrev 

 

Vedtak: 

Følges opp i styremøter og medlemsmøter framover 

 

Ad punkt 5: Medlemstur Ytterøya 

Brit og Gunnar har følgende forslag 

- Mandag 13.juni 2022 – ferje kl 12:00 – retur 17:20 – Gunnar må vurdere om det er behov for å 

bestille plass på ferja 

- Oppsamlingsbil fra Ytre Namdal - buss fra Namsos (stipulert seinest kl 09:00) 

o Bør det sendes en interessevekker bland medlemmer i Grong/Overhalla) – og ev 

tilførselsbil 

- Bangdalsruta er forespurt (alt 52 eller 57-seters buss) 

- Gunnar er guide - Middag på Rampa – Bygdatunet – gåtur i gruva mm. Litt info om stødige tursko 

mm i invitasjonen. 

- Forslag om egenandel kr. 300,-. 

Vedtak: 

Styret sluttet seg til forslaget – følges opp operativt av Brit. 

 

Ad punkt 6: Eventuelt 

Ingen saker til behandling 

Møtet hevet kl.15:00 

 

Neste styremøte: 23.5.2023 

Nestleder/Sekretær 
Per Lillemark 


